

Van: info@rosadoc.be
Aan: veerle.solia@amsab.be
Datum: 10/10/2011 11:12 AM
Onderwerp: RoSa's vrouwennieuws

Vrouwennieuws

10 oktober 2011

Nieuw op www.rosadoc.be

[Maand van de Student](#)

Van 10 oktober tot 10 november organiseert RoSa opnieuw de Maand van de Student, met advies en info én een gratis cursus Gender voor Dummies! Ook daarna blijf je natuurlijk welkom. De RoSa bib is vrij toegankelijk, voor iedereen.

[Vrouwen en vrede](#)

Drie vrouwen ontvangen de Nobelprijs voor de Vrede 2011. Elf jaar geleden erkende VN-resolutie 1325 voor het eerst de belangrijke rol van vrouwen in het vredesproces.

[RoSa's Papertips](#)

RoSa geeft per studierichting [inspiratie](#) voor papers en bachelor-/masterproeven.

In het nieuws

- [Brussen vs Von der Dunk: '200 fundamentalistisch geklede spoken zijn niet gevaarlijk'](#) (De Volkskrant, 10/10/2011)
- [Un bébé, deux papas, c'est possible](#) (La Libre Belgique, 10/10/2011)
- [Campaign launched to improve NHS care for women after miscarriage](#) (The Guardian, 10/10/2011)
- [Women who miscarry 'are neglected by Health Service'](#) (The Independent, 10/10/2011)
- [Tough test for Nobel Peace prize-winner in Liberia vote](#) (The Independent, 10/10/2011)
- [Is the lack of women writers in the television industry apparent to you when you watch TV?](#) (The Globe and Mail, 10/10/2011)
- [Why equality is a distant dream: Girls, boys and the real differences between them](#) (The Independent, 09/10/2011)
- ['Bridenapping' – a growing hidden crime](#) (The Independent, 09/10/2011)
- [Pelosi says senator's comment 'disrespectful to women'](#) (CNN, 09/10/2011)
- [Nobel honours Liberia's female president, two other women](#) (The Globe and Mail, 09/10/2011)
- [Kenia begraaft Nobelprijswinnares Maathai](#) (De Morgen, 08/10/2011)
- [Kenia neemt afscheid van Nobelprijswinnares](#) (De Standaard, 08/10/2011)
- [Milquet enthousiast over toewijzing Nobelprijs voor Vrede aan drie vrouwen](#) (De Standaard, 08/10/2011)
- [Verschillend en toch gelijk](#) (De Standaard, 08/10/2011)
- [Édito: Etre citoyen](#) (La Libre Belgique, 08/10/2011)
- [Comité Nobel : "Pour leur lutte non violente"](#) (La Libre Belgique, 08/10/2011)
- [Le Nobel pour trois accoucheuses de paix](#) (La Libre Belgique, 08/10/2011)
- [Leymah Gbowee: "C'est un Nobel pour les femmes africaines"](#) (La Libre Belgique, 08/10/2011)
- [Kenya: funérailles nationales pour Wangari Maathai](#) (La Libre Belgique, 08/10/2011)

- [En Algérie, le projet de quota de 33 % de femmes élues se heurte à des résistances](#) (Le Monde, 08/10/2011)
- [Deux Libériennes unies pour libérer leur pays de la violence](#) (Le Monde, 08/10/2011)
- [Tawakul Karman, le Nobel du "printemps arabe"](#) (Le Monde, 08/10/2011)
- [Lichfield Diocesan Synod approves women bishops plan](#) (BBC News, 08/10/2011)
- [Wangari Maathai, Nobel winner, laid to rest in Kenya](#) (BBC News, 08/10/2011)
- [Nobel award is a victory for the Arab Spring and women's rights](#) (The Independent, 08/10/2011)
- [Alice Jones: Women deserve much more than mere patronage](#) (The Independent, 08/10/2011)
- [Sexual Violence, and How to Help](#) (The New York Times, 08/10/2011)
- [Female Football Player Represents Remarkable Progress for Women](#) (The New York Times, 08/10/2011)
- [The Glass Ceiling](#) (The New York Times, 08/10/2011)
- [For Women, Parity Is Still a Subtly Steep Climb](#) (The New York Times, 08/10/2011)
- [Canada's first elected female premier 'never set out to be a trailblazer'](#) (The Globe and Mail, 08/10/2011)
- [Women and TV: They've come a long way – maybe](#) (The Globe and Mail, 08/10/2011)
- [Nobelprijs Vrede voor strijd voor vrouwenrechten](#) (De Standaard, 07/10/2011)
- [Vrouw steekt man voorbij: "Moderne man is werkloos en gamet meer dan 12-jarige"](#) (De Morgen, 07/10/2011)
- [Rivaal laakt Nobelprijs voor Johnson-Sirleaf](#) (De Morgen, 07/10/2011)
- [Absurd: mannen imiteren pin-ups](#) (De Morgen, 07/10/2011)
- [Drie vrouwen winnen Nobelprijs voor Vrede](#) (De Morgen, 07/10/2011)
- [Le Nobel de la paix aux Libériennes Sirleaf, Gbowee et à la Yéménite Karman](#) (La Libre Belgique, 07/10/2011)
- [Ellen Johnson Sirleaf, 1ère présidente d'Afrique](#) (La Libre Belgique, 07/10/2011)
- [Leymah Gbowee, pacifiste active du Liberia](#) (La Libre Belgique, 07/10/2011)
- [Karman: Mon Nobel est une victoire pour la "révolution" au Yémen](#) (La Libre Belgique, 07/10/2011)
- [Ellen Johnson Sirleaf, Leymah Gbowee and Tawakkul Karman win Nobel prize](#) (The Guardian, 07/10/2011)
- [Ellen Johnson Sirleaf: a woman who rebuilt my broken country](#) (The Guardian, 07/10/2011)
- [All-female Nobel peace prize risks being seen as a political move](#) (The Guardian, 07/10/2011)
- [Ellen Johnson Sirleaf, Leymah Gbowee and Tawakkul Karman win Nobel prize](#) (The Guardian, 07/10/2011)
- [Who is Ellen Johnson-Sirleaf?](#) (The Guardian, 07/10/2011)
- [Girls are key to food security in poor countries, report says](#) (The Guardian, 07/10/2011)
- [Nobel Peace Prize recognises women rights activists](#) (BBC News, video, 07/10/2011)
- [Nobel Peace Prize goes to women's rights activists](#) (The Independent, 07/10/2011)
- [Nobel Peace Prize Awarded to Ellen Johnson Sirleaf, Leymah Gbowee and Tawakkol Karman](#) (The New York Times, 07/10/2011)
- [Among 3 Women Awarded Nobel Peace Prize, a Nod to the Arab Spring](#) (The New York Times, 07/10/2011)
- [Female Artists With a Penchant for Synth Sounds](#) (The New York Times, 07/10/2011)
- [Women's activists share Nobel Peace Prize](#) (CNN video, 07/10/2011)
- [It's Breast Cancer Awareness Month for women AND men](#) (CNN, 07/10/2011)
- [Women's rights activists win Nobel Peace Prize](#) (The Globe and Mail, video, 07/10/2011)
- [Clinton hails Nobel winners for showing the power of women to improve the world](#) (The Globe and Mail, 07/10/2011)
- [Obama praises Nobel winners, stresses importance of empowering women](#) (The Globe and Mail, 07/10/2011)
- [Nobel Peace Prize winners in pictures](#) (The Globe and Mail, 07/10/2011)
- [Friedensnobelpreis —Frauen müssen Frauen schützen](#) (Sueddeutsche Zeitung, 07/10/2011)

Word fan van [RoSa documentatiecentrum](#) op Facebook.

De RoSa vrouwennieuws mailing brengt een dagelijkse selectie vrouwennieuws uit de internationale pers. Meer [vrouwennieuws](#) vind je op de vertrouwde vrouwennieuwspagina's op www.rosadoc.be

Wilt u deze mailing niet langer ontvangen? Mail naar docwerk@rosadoc.be met de vermelding 'uitschrijven vrouwennieuws'.

powered by [phplist](#) v 2.10.13, © [tincan ltd](#)